



Sykkelgruppemøte 26. juni 2017 kl. 20 - 21.45

Fremmøtte:

Per Torleiv Ravna, Marianne Balto og Olav Verstad. Synnøve Solbakk (sekretær).

1. Orienteringer

Fra sykkelregion Nord v/Olav:

- Det er sendt inn lag til Morgendagens helter. Fra oss er Henrik med på laget.
- BarentsGames – påmelding i disse dager; 27 deltakere. Fra oss er Anders med, men vi skullegjerne hatt med flere i aldren 15 – 23 år.
- Olav og Synne fra Tromsø CK er lagledere på begge arr.

Fra forbundet v/Marianne:

- Nylig vært avholdt regionledermøte. [Ny forskrift om sykkelritt på vei](#) er tredt i kraft. NCF utvikler opplæringsplan for veivakter m.v. både klasserom- og webversjon.
- Utfordringer med at mange ritt ikke er innenfor reglementet, dvs. at det egentlig er aktivt ritt. Følges opp i Region Nord. Polaris Grand Prix er gjennomført som aktivt ritt og bør også registreres som det (nå reg. som turritt).
- Morgendagens helter-samling i 3 regioner.
- "Arven etter VM" i Bergen 25.-27. august og 20.-24. september i år. RegionNord har foreløpig kun 2 påmeldte.
- NCF jobber med reglement for regionlag og regionsdrakter for ungdomsklasser og juniorer.
- Det er satt av midler i Kulturdepartementet til tilskudd om nyskapende aktivitetsareaner. Klubbene bør gjøre kommunen (som kan søke) oppmerksom på midlene.
- Marianne er forespurt av valgkomiteén til å fortsette i forbundsstyret.

Økonomi: Det er satt av kr. 230.000 i budsjettet til sykkelaktiviteter (ritt, samlinger) i år. Vi ligger an til å holde oss godt innenfor budsjettet. Vi ber om å få en regnskapsstatus pr nå fra regnskapsfører Erke.

2. Treninger og samlinger

- Fellestreninger og treningssamlinger er i tillegg til å være en av våre viktigste treningsarenaer viktig for miljøet i klubben og for rekrutteringen.
- På Mallorca-landeveissamlingen 10.-17. april deltok 8 aktive, hvorav 5 unge. Oppsummering er gjort – se oppdatering i Rittdeltakelse-gruppen i facebook.
- Terrengsamlingen gjennomføres 14.-16. juli i Mollešjohka-Joatka-Máze som oppkjøring for våre offroadfinnmark-lagene våre (OF700: PT&Ole Georg, OF300: SirpmáQueens Martine&Sirin, OF150 Stein, Henrik, Alexandra, Sebastian?). Andre oppfordres også til å delta.
- Vurdere en treningssamling for jente-/jr på sensommeren/høsten.
- Vi har utfordringer med å få gjennomført fellestreningene to ganger i uka. Kanskje vi må trappe ned til én fellestrening i uka, evt én gang i uka i terreng. PT følger opp og snakker

med Stein og andre. I tillegg oppfordres de tidligere aktive til å delta – og de trenger ikke å delta i ritt, men være med på å opprettholde og utvikle miljøet i klubben.

- Vi har fire rekrutteringssyklar (2 landevei og 2 terreng). Vi må ha bedre rutiner for utlån av sykler. PT følger opp i samråd med Stein.

3. Polaris Grand Prix 22.-23. juli 2017

- Invitasjon er klar og lagt ut på nettsiden. PT følger opp og distribuerer til våre BCC-samarbeidsparter
- Påmelding lagt inn i eqtiming, men funker ikke. PT følger opp. Merknad 3.7: Jan Amund har lagt inn og det fungerer.
- PT sender inn søknader til Vegvesenet og politiet (sjekk ny forskrift).
- Det blir manuell tidtaking under rittet. Tidtakere: Marianne og Jan Amund (begge sagt ja).
- Kommisærer: Osvald (Olav spør), Monica og Britt. Merknad 3.7: Osvald kan ikke. Monica klar. Duttá spør Britt.
- Sekretariatet + startere: Liss Ellen og Britt (Duttá spør). Merknad 3.7: Forespurt, ikke fått svar.
- Arena, opprigging, skilt: Odd Erik (sagt ja), Per Ove (sagt ja til å hente og rigge opp lydanlegg i alle fall) og Håkon eller Åsmund (Duttá spør).
- Sikkerhet: ansvarlig Helge Samuselsen (PT spør). Merknad 3.7: Helge kan ikke.
- Speaker: Toralf Balto (sagt ja).
- Premieansvarlig: Marianne og Stein (Marianne spør).
- Masterbilsjåfører: Jovvna Ánde og Niillas (PT spør). Trenger også 1 servicebil og 1 dommerbilsjåfør. Aktuelle: Cathrine, Per Oskar.
- Duttá lager oversikt over oppgaver og frivillige til neste møte.
- Fellesstart målgang for de ynstede før bakken (Luohkká).
- PT sjekker skiltstatus i bua i Sirbmá og gir beskjed til Erke. PT bestiller 3 nye blinkelys. Merknad 3.7: Blinklys bestilt.
- Kafé – tøffmatbufé lørdag mellom rittene og gjerne middag etter gaterittet lørdag. Søndag tørrmatbufé. Duttá spør om Trond Are og/eller Håkon kan lage reinskav/finnebiff.

Neste planleggingsmøte m/Monica, Erke, Per Ove, Britt Hjørdis m.fl. tirsdag 11. juli. PT innkaller.

4. Nye sponsoravtaler

Vi ber om møte med ENI når de er i Vadsø (Varangerfestivalen) 10. august. PT følger opp. PT og Marianne deltar. Til møtet lager vi en presentasjon m/mye bilder om hva midlene har bidratt til; synlig – tom. i nasjonale sammenhenger, banebrytende klubb i nord m.v.

I neste sykkelgruppemøte avtales oppfølging av de lokale sponsorene.